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Protokół nr 18/2020
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 9 lipca 2020 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło się zdalnie za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams
oraz systemu eSesja.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Krzysztof Mirecki – radca prawny;
3) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania.

Obecność członków komisji - według obecności w systemie eSesja.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Jacek Król, który dołączył do
posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielania pomocy materialnej

w formie stypendiów naukowych dla studentów w ramach Programu
Stypendialnego Gminy Kędzierzyn-Koźle.

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
5. Zakończenie obrad.
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki w związku z brakiem uwag do
proponowanego porządku obrad poddał go pod głosowanie:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Ad 3.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielania pomocy materialnej
w formie stypendiów naukowych dla studentów w ramach Programu
Stypendialnego Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, iż projekt uchwały dotyczy zasad udzielania stypendium
dla studentów z lepszymi wynikami w nauce Politechniki Opolskiej, która znajduje się
na terenie miasta. Prezydent ma nadzieję, że wprowadzenie uchwały spowoduje
większe zainteresowanie studiami w Kędzierzynie-Koźlu.

Katarzyna Dysarz wyraziła swoje zadowolenie, iż strona urzędowa proponuje projekt
uchwały, który może zmotywować przyszłym oraz teraźniejszych studentów do nauki.

Jacek Król zapytał, na jaką kwotę będzie opiewało stypendium.

Zastępca prezydenta odpowiedział, iż będzie wynosiło do 1000 zł za semestr, za
średnią wyższą niż 4.0. W chwili obecnej studentów jest niewiele. Gdy będzie
wiadomo szczegółowo, jaka kwota jest potrzebna na udzielenie stypendiów, strona
urzędowa poinformuje radę.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Król

Radny Jacek Król oświadczył, iż głosuje „za” przyjęciem projektu uchwały.

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 4.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Jacek Król zapytał, czy odbyło się spotkanie z rodzicami i panią prezydent w sprawie
łączenia klas.

Przewodniczący obrad Andrzej Kopacki odpowiedział, iż odbyło się i w nim
uczestniczył. Reasumując, planuje się kolejne spotkanie w sierpniu, ponieważ nie
doszło do porozumienia.
Następnie poinformował, iż nie ma więcej osób chętnych do dyskusji i przeszedł po
kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 5.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 16:20
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


